
  

Til KS og TR  

Referat af KS-møde torsdag den 20.4. 2023 kl. 12.30 – 15.30 på kredskontoret 
Kredsstyrelse: PB/Per Breckling, CE/Christian Ellekrog, MW/Mette Wichmann, LI/Line Illum,  KD/Katrine Damkier, MH/Marianne Herlufsen 

I forhold til alle punkter indtænkes de arbejdsmiljømæssige konsekvenser af evt. beslutninger. 

 

Dagsorden: 

 

Sted: Kontoret 

1. Godkendelse af referat 

 

2.3 – 15.3 og 23.3 

Referat: Godkendt 

2. Skoleårets planlægning Status, herunder personalesituationen og videre forløb af plan-

lægningen og A23. St. Bededags problematik. 

Forflyttelse kunne ønskes.  

 

Referat: Status drøftet. Vi er ikke tilfredse med fyringerne, de 

kunne være undgået. Vi hjælper de berørte medlemmer, men der 

kunne vi også ønske os en bedre behandling af medlemmerne. 

Der udestår forflyttelser, men vi ser på udviklingen i personalesi-

tuationen i den nærmeste fremtid. 

3. Kommunalt budget 2024 Politisk, administrativ strategi for budgettet 

Referat: Der er brugt ca. 10 mil. for meget i serviceudgifter i 

regnskab 2022. 

Budget 2024. Der er ikke foretaget mængdereguleringer via puljer 

i det tekniske budget 2024. 

Prognose er at der kommer flere børn i kommunen. 6-15 år. 5755 

falder til 5530 i 2027. I 2035 er vi på samme antal.  

Velfærdsbidraget er 12,5 million, dette skal spares. B&U skal 

betale 4,7 af beløbet. Byrådet ønsker et ”Finansieringskatalog”  

Spørgsmål TR-møde. Hvor er det vigtigst for os at der bliver in-

vesteret i folkeskolen.  

Proces med at ansætte kommunaldirektør er begyndt. Per sidder i 

udvalg. Udvalget er stort, folk fra erhvervslivet deltager også.  

 

4. Forsikringsbeslutning Beslutning om forsikringsaftale.  

Referat: 

KS besluttede at flytte forsikringer til DLF, besparelse på ca. 

8.000 kr./år. Betinget af at 70% af kredsene går med i det. Drøf-

telse omkring forsikring arbejdsulykkeforsikring. 

 

5. A20 progressionsmålinger Resultater sendt ud, hvad giver resultaterne anledning til? 

Referat: 

Fredericia ligger lidt bedre end landsgennemsnittet. Vi går dog 

tilbage ift. samarbejdsmøde på skolerne. Lærerkollegiet bliver 

ikke inddraget i prioriteringerne. TR er inddraget og får støtte fra 

kredsen. Der kommer ikke flere ressourcer. Skoleplanen er ikke 

så god. Medlemmerne er ikke så engageret i skoleplanen. Målin-

gerne betragtes som relativt sikre og selv en afvigelse på 0,1 er et 

reelt udtryk for noget. Resultatet af målingerne drøftes på et TR-

møde. Målet er at få forstærket samarbejdet på skolerne. Er der en 

samarbejdende og inddragende proces omkring det, eller er det en 



pseudoproces. Hvordan kan vi hjælpe TR?  

 

6. OK 24 Klubmøder planlagt, digitalt møde? 

Referat: 

Der er aftalt en møderække:  

Fjordbakke 25.4 16-18 Christian og Marianne 

Ullerupbæk 26.4 16.30-18. Christian og Per 

Erritsø 3.5 15.30-17.00. Christian og Per 

Kirstineberg 8.5 15.30-17.00. Christian og Per 

9.5. 15.30-17 digitalt møde, mindre medlemsgrupper og de der 

ikke kunne deltage i fysiske møder. Christian og Per 

15.5. 16.30-17.30 Frederiksodde. Christian og Per 

Alle input skrives sammen af KS og sendes til DLF 17. maj. 

Materialet til møderne ligger klar, det nye ved materialet er, at de 

forskellige forhandlingskrav er vurderet økonomisk. Tidsperspek-

tivet for at gennemføre punkterne i materialet er beregnet til 1 

time. 

DLF – Løn, inflation, realløn, livsfaser, unge lærere, den nye bar-

selsorlov, midt i livet egenomsorgsdage forældreomsorg, senior-

dage, seniorordninger, kompetenceudvikling og kompetencefon-

den, pt er DSR og DLF ikke med i fonden, arbejdstidsaftale. Høj 

inflation, arbejdsudbud – flere skal arbejde mere, lønstruktur ko-

mite hvor regeringen ønsker at hente penge fra kommunerne. Det 

private arbejdsmarked fik 8-12%.    

 

7. Kredsens opgavefordeling Opgavefordelingen i næste skoleår. 

Referat: 

Fordelingen af timer. Pædagogisk ansvarlig, det giver god mening 

at være 2. Indkaldelser henvender sig ofte til DEN pædagogisk 

ansvarlige, oplevelse af at skulle prioritere det. Pædagogisk kon-

ference giver meget men der er ikke altid plads til 2 personer fra 

kredsene. Overvejelser omkring at alle er på kontoret på samme 

tid. Opgavefordelingen, hvilke opgaver skal løses. Beregninger på 

forskellige modeller sendes til KS. Fokus er på opgaveløsningen 

for vore medlemmer og samarbejdspartnere. 

AMR på valg hvert andet år og samme år FMU.  

 

8. Kommunikation Hvad og hvordan kommunikeres ud.  

Referat: 

Der er kommunikeret en del i dagspressen. OK24 opslag på FB 

med medlemsmøder. Christian sender ud i kommende uge. Line 

står for invitation til Brewpub arrangemnet.  

 

9. Senere indkomne sager Referat: 

Lønforhandling på Hjælpemidler Lillebælt er gået godt. Lønfor-

skelle er mindsket. 

Kvartalsstatus på kredsens regnskab, vi følger budgettet. 

Modtageklasser hvad er fremtiden?  

 

10. Meddelelser 

 

 

Referat: 



11. Eventuelt  

Referat: 

     

Med venlig hilsen 

Per Breckling/Marianne Herlufsen 


